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Hermed fremlægger jeg spørgsmål til Naalakkersuisut ifølge § 37, stk 1 I Inatsisartuts forretningsorden. 

 

Spørgsmål til Naalakkersuisut: 

Hermed indsender vi spørgsmål til Naalakkersuisut og følgende er, hvor stor vil udgifterne være, hvis 

man vil dække behovet for at ansætte personale der skal varetage ældreborgernes interesser i vort land? 

(Medlem af Inatsisartut Siverth K. Heilmann og Bentiaraq Ottosen Atassut) 

 

Begrundelse: 

Vores ærede ældreborgere i vort land, har stor behov for at modtage det samme gode serviceydelse som 

gives til børn og handicappede og man bør fra Inatsisartut side arbejde for, at der afsættes midler der kan 

være med til at forbedre den serviceydelse de ældre få til dagligt. 

Vi er fra Atassut bekendt med, at der findes mange ældreforeninger på kysten og en sammenslutning samt 

arbejder de meget hård for at forbedre deres forhold fra politisk side, ved at påpege at de ikke bør 

udelukkende bruges som valgflæsk.  

Man har fra tidligere erfaring i at have en rådgiver for ældre, og i disse år, hvor alt bliver udviklet, er der 

stor behov for, at der afsættes midler fra politisk side, der kan bruges til etablering en fast stilling og 

kontorfaciliteter, således kan der opnås bedre vilkår for de ældre. 

Vores forhåbning er, at vi i fællesskab og i samarbejde med de ældres sammenslutning, kan opnå denne 

målsætning samt vil modtage svar i løbet af 10 arbejdsdage. 

 

 

  


